
 
Protokół nr 36/2013 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury Komunalnej,  
Rozwoju i Ekologii Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 20 maja 2013 roku 
 
 
 
Porządek posiedzenia:   

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
4. Zapoznanie się z pismami skierowanymi do komisji. 
5. Omówienie projektów uchwał skierowanych do komisji. 
6. Sprawy różne, wolne wnioski. 
7. Funkcjonowanie przedsiębiorstwa ZWiK. Komisja wyjazdowa. 
8. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 
Ad. l 
Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Partyka otworzył posiedzenie Komisji. 
Na posiedzeniu obecnych było siedmioro członków Komisji oraz zaproszony 
gość Pani Anna Szostak – Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury. 
 
Ad. 2 
Został przedstawiony i przyjęty porządek obrad. 
 
Ad. 3 
Komisja przyjęła protokół  z poprzedniego posiedzenia. 
 
Ad. 4 
Członkowie komisji zapoznali się z pismami: 

 z odpowiedzią Burmistrza Polic z 08.05.2013r. na interpelację radnego 
pana Janusza Chmielewskiego dotyczącą placu zabaw dla dzieci przy 
budowanych budynkach mieszkalno – usługowych przy ul. Bankowej              
w Policach, 

 z odpowiedzią Burmistrza Polic z 08.05.2013r. na interpelację radnej    
Pani Jadwigi Zielińskiej dotyczącą rewitalizacji Placu Chrobrego                      
w Policach, 

 z odpowiedzią Burmistrza Polic z 14.05.2013r. na interpelację radnego 
Pana Janusza Chmielewskiego złożoną podczas XXXI/2013 sesji Rady 
Miejskiej w Policach w dniu 23 kwietnia 2013r. w sprawie dwóch dębów 
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szypułkowych rosnących przy ul. Asfaltowej w Policach, 
 z danymi statystycznymi Powiatowego Urzędu Pracy w Policach                

dot. stanu bezrobocia w powiecie polickim za miesiąc marzec 2013r. 
 
Ad. 5 
Komisja zapoznała się i zaopiniowała projekty uchwał na najbliższą sesję Rady 
Miejskiej. 
 
Ad. 6 
Pani Anna Szostak – Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 
przedstawiła Komisji projekt zmian w planie zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Police.  
Komisja zaprasza Pana Sebastiana Staszkiewicza Naczelnika Wydziału 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej na następne posiedzenie w sprawie 
przedstawienia wydatków dotyczących dróg gruntowych w gminie Police - jakie 
drogi i koszt ich wykonania. 
 
Ad. 7 
Komisja podczas wyjazdowego posiedzenia zwiedziła oraz zapoznała się ze 
specyfiką funkcjonowania Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Policach. 
 
 
Ad. 8 
Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Partyka podziękował radnym oraz 
gościom i zamknął posiedzenie Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju              
i Ekologii Rady Miejskiej w Policach. 
 
 
Protokołował:                                                                  Przewodniczący Komisji                                             
A.Partyka 
                  Andrzej Partyka 

 
IZK 
 
 
 
 
 
 


